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z posiedzenia Komisji Spraw obywatelskich Rady Gminy w Fałkowie odbytego

w dniu 17 stycznia 2018 roku.

Posiedzenie otworzyła Przewodniczqca Komisji Spraw obywatelskich Maria. Domańska. ktora powitała zebranych stwierdzajqc, ze wlgzałączonej listy obecnoŚci
w posiedzeniu bierzę udztaŁ 5 radnych, co stanowi quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji. Lista obęcności stanowi zał4cznik nr 1 do protokółu.

Następnie powitała:

- Wójta Gminy Fałków _ Henryka Koniecznego
- Z* cę Wójta Gminy -Zdzisława Skibę
- Przervodniczącq Rady Gminy - Annę Plutę
. Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Fałkowie - Mariannę

Kierozalska
- Przewo dniczącqZespołu Interdyscyplinarnego - Bozenę Konieozną
- Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Fałkowię - Mariannę Głąbała
- Prezesa Gminnego Ludowego Klubu Sportowego - HubertaSzymczyka

Lista obecności stanowi zblrqczniknr 2 do protokółu.

Na wstępie zwróciła się z zapytaniem o uwagi do protokołu z poprzedniego
posiedzenia Komisji . Nie było iadnych uwag do Protokotu z posiedzenia Komisji
odbytego w dniu 15 grudnia 2017 roku. w zwiqzku z czym przyjęto go jednogłoŚnie.
Następnie odczytała porządek dzisiejszego posiedzenia, który został jednogłośnie
przyjęty w następujęcym brzmieniu

1. otwarcie posiedzenia i stwierdzęnię quorum.
2. Przyjęcie protokółu Z poprzedniego posiedzenia Komisji odbytego W dniu

15 grudnia 2017 roku.
3. Przyjęcie porządku posiedzenia.
4. Sprawozdanie.z działalności Komisji za 20I] rok.
5. Zapoznante się Ze sprawozdantem z dziata|noŚci Gminnego oŚrodka Pomocy

Społecznej w Fałkowię za2017 rok.
6, Analiza informacji na temat działalności Zespołu Interdyscyplirrarnego w 2017

roku.
7 . Przedstawienie sprawozdania z dział'aInoŚci ochotntczych Strażry Pozarnych.
8. PrzedŁozenie sprawozdania z działalności placówek Kultury : Gminnej Biblioteki

Publicznej w Fałkowie i Biblioteki Publicznej w Czermnie'
9, Zapoznante się Ze Sprawozdaniem z działalnoŚci Gminnego Ludowęgo Klubu

Sportowego.
I0,Zapoznanie się z Planami pracy na2018 rok.
1 1. Sprawy róine i wolne wnioski.
12, Zakoirczęnie p os iedzenia.



Ad.pkt 4

Sprawozdanie z działalnoŚc1 Z pracy Komisji przedstawiła będęca przy głosie
przewodniczqca Maria Domańska, która podkreślita, ze w 2017 roku Komisja odbyła
12 posiedzeń ' zgodnte z p|anem pracy uchwalonym na sesji Rady Gminy w dniu 28
grudnia 2016 roku.
Informacja w tym zakresie stanowi zał'ącznikNr 3 do protokołu.

Ad. pkt 5

Na wstępie tego punktu poproszono o głos Pani4 Mariannę Kierozalsk4
kierownika Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Fałkowie. Pani kierownik
podkreŚlita, iew 2017 roku objęto pomocę społecznę I99 rodzin, co stanowi 531

osób. 292 osoby otrzymały Świadczenia w drodzę decyzji, Pomoc społeczna
odbywała się zgodnie z obowiązującymi przepisami, w formie zasitków stałych,
zasiłków okresowych, schronięnia w czasie zimy, usług opiekuńczych, zasiłków
celowych.

GOPS realizuje program ,, Pomoc państwa w zakresie dozywiania'', .w ramach
którego korzystaj4 d4ieci i 1 osoba dorosła' obiady opłacane S4 w Szkołach
Podstawowych w czermnie i w Fałkowie, w Gimnazjum w Fałkowie, w Baryczy i w
Końskich. Poza tym GOPS rea|tzuje zadania w zakresie świadczeń rodzinnych,
Świadczeń rodzicielskich , funduszu alimentacyjnego oraz Świadczenia
wychowawczego (rodzina 500+;. o wysokości wydatków na wszystkie te Świadczenia
przedŁoŻona pisemna informacja w tym temacie i stanowi załącznikNr 4 do protokółu.

Ad. pkt 6

W tym punkcie głos zabrała Pani Bozena Koniec zna, ktora przedstawiła
informację z działa|noŚci Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw
Przectwdziałania Przemocy w Rodzinie. Poinformowała ona, ie w 2017 roku
posiedzenia zespotu odbywały się w miarę potrzeb, nie rzadziej jednak riŻ raz na
kwartał. W ubiegłym roku przez policję zostały załoione 4 Niebieskie Karty i z
powodu ustania pizemocy w rodzinie wszystkie zostały zawieszone. Na koniec 2017
roku została czynna 1 Niebięska Kartka z2016 roku.

Informacja z dztałalnoŚci stanowi zał4cznikNr 5 do protokółu.

Ad. pkt.7

W tym punkcie Przewodn|czqca Komisji poprosiła o głos Gminnego
Komendanta ochotniczych Sttaiy Pozarnych, a zarazęm radnego i członka Komisji
Grzegorza Zganiacza, który między innymi powiedział, ie rok 2017 był okresem
w miarę spokojnym dla strazaków. odnotowano w nim 30 zdarzęn losowych,
w których uczestniczyło I77 strazaków. Akcje trwały 558 godzin. Do waŻnych
sukcesów nalezy podaó przeszkolenie z ratownictwa 4 członków do współpracy z
Lotniczym Pogotowiem Ratunkowym podkreślił pan komendant.
Informacja z działa|ności (raport) stanowi załącznikNr 6 do protokółu.



Ad. pkt.8

W tym punkcie głos zabrała Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej
w Fałkowie Pani Marianna Głąbała, ktora przedstawiła informację o pracy bibliotek
w Fałkowie i w Czermnie jako instytucji kultury. Poinformowała ona zebranych, Że
zgodnie ze swoją działalności4 statutową biblioteki zajmuj4 się wypozyczaniem
ksiązek i czasopism , atakie w miarę mozliwoŚci zakupem nowoŚci dostępnych na
rynku wydawniczym.Poza tym biblioteki organizują konkursy, spotkanię autorskie
z miejscowym poetę Zbigniewem Mularczykiem orazuczestnicząw akcji ,,Cat.a
Polska czyta dzieciom'', organizuj4 wigilię dla osób starszych i samotnych,
przygotowuj4 wystawy na ,,Dni Gminy Fałków''. Biblioteki nadzoru.ją równiez
funkcjonowanie Izby Tradycji w Fałkowie iw 2017 roku dokonano inwentaryzacji
zasobu eksponatów.
W tym miejscu zabrał. głos Wójt Gminy Henryk Konieczny, który uzupełnił, Żelzba
Tradycji w Fałkowie została zinwentaryzowana i ma nowego opiekuna w osobie Pani
Anety Ambroziak z Fałkowa. Poinformował równiez zebranych, Że trwają
uzgodnienia zkuriq i księdzem ekonomem w sprawie Zamlany działek pod muzeum.
Czekamy na powrót do-zdrowia fałkowskiego księdzaptoboszcza i dokonamy juŻ
notarialnej zamiany działek. Wójt Konieczny ubolewa nad faktem, Że oryginały
muzealnych materiałów piśmienniczych znajdują się w domu Państwa Barańskich,
poprzednich opiekunów lzby Tradycji.

W tym miejscu Przewodn|czqca Kornisji Pani Maria Domańska zapytała co
da|ej z dwoma komputerami dla biblioteki w Czermnie, o które prosi od ubiegłego
roku. odpowiedzi udzie|ił Wójt Henryk Konieczny,ktory poinformował, Że

Ministerstwo Cyfryzacji zapowiada, ie w tym roku wszystkie pracownie w miejscach
ltiytecznoŚci publicznej maja byc rzqdowe więc uprasza o wstrzymanie się z zakupem
komputerów.
Szczegoł'owa informacja o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Fałkowie i
w Czermnię stanowią załączntki nr 7 i nr 8 do niniejszego protokółu.

Ad. pkt 9

W tym punkcie głos zabrał prezes Gminnego Ludowego Klubu Sportowego
w Fałkowie Pan Hubert Szymczyk. Poinformował wszystkich, ze w dniu 11 kwietnia
2017 roku zmtenił' się zarząd klubu i automatycznie zmięniła się tez działalnośÓ,
Zostata rozwiązana liga seniorów W piłce noznej i działalnośó GLKS nabrała
elastyczności w innych dziedzinach sportowych. W zakresie piłki nożnej odbywaj4 się
zarówno zajęcia treningowe dla dzieci i młodzieiy jaki i młodziei bterzę udział. w
zawodach i turniejach na terenie powiatu, wojewodztwa t kraju. Na terenie Gminy
Fałków Zorgan|Zowano W tym czasie następujące turnieje : turniej o Puchar Wójta
Gminy Fałków _ 24.06,2017 roku, Wakacyjny Turniej o Puchar Wójta Gminy Fałków
.26.08.2017 r' Turnieje Mikołajkowe w dniach 02 - 03 stycznia 2017 roku. Klubowy
Turniei o Puchar Prezesa GLKS w dniu 17.12.2017 r.



Pruez cały rok trwały zajęcia treningowe dla sekcji seniorskiej piłki siatkowej
kobiet, organizowano turnieje i wyjazdy dla zawodniczek.

Klub szczyci się startami w biegach górskich przez zawodnika Piotra Konia.
Zawodnik zajmuje bardzo wysokie pozycje we wszystkich zawodach, w których
bterzę udział,

W ramach działalnoŚci Klubu organizowane Są równiez zajęcia fitness dla
kobiet z terenu Gminy Fałków.

W tym miejscu głos zabrał Wójt Gminy Pan Henryk Konieczny, ktory
powiedział między innymi, ze prosi by nie opieraÓ całej dziata|ności klubu na
budzecie gminy. KaŻda liga czy działa|nośó sportowa ma swoich sponsorów i dobrze
by było takich poszukaó. Dobrze, Że zarząd ma wizje pracy klubu i widać tą
działa|nośc, i to cieszy. Dobrze, Że działa sekcja młodzików, fitness kobiet i inne
sporty. Natomiast wójt proponuje tozszerzenie zawodow poprzez organizację
sportowych zawodów masowych, Żeby więcej mieszkańców wcięgn4ć w udział,
Moina zorganizowaÓ np. biegi rnajowe . Nalezałoby moze sięgnęó do tradycji biegów
ulicznych w Fałkowie czy w Czermnie i w przyszł'ości zrobic tego typu imprezę. Pan
Wójt podkreślił, ie nie ma zamiaru ingerować w plany klubu jedynie prosi o
rozpatrzenie mozliwości i wykorzystac przy tym potencjał nauczycieli, pracowników
Urzędu Gminy. Są to sugestie do działatlia klubu na ten rok i |ata ptzyszłe by
sprobować likwidowa Q maruzm.,
Pan Hubert Szymczyk odpowiedzia| Że rodzice pornagają w trakcie organizowania
turniejów i jest to bardzo miłę z ich strony, natomiast ogólnie ludzie niechętnie biorą
udział. w tego typu wydarzentach.

o głos poprosił radny Piotr Gonerka, który podkreŚIił, ze zmieniliŚmy profil
klubu, aktywizujemy naszq młodzieŻ i organizujemy turniej w okolicach świąt lub
w czasie ferii. Planujemy równiez zorganizować turniej wakacyjny.

W tym miejscu gt.os zabrał Pan Huber1 Szymczyk, który poprosił o trzy rzęczy..
1) Zezwo|ic naprezentację z działalności klubu na posiedzeniu sesji Rady Gminy.
2) Ubezpieczyc wszystkich zawodników rezprezentujących klub w zawodach
sporlowych.
3) Przy okazji koszenia parku w Fałkowie - poszerzyc zakres robót o boisko
spol'towe.
Szczegółowe informacje w tym zakresie stanowi zał4cznik Nr 9 do niniejszego
protokołu.

Ad. pkt 10

Wszyscy kięrownicy jednostek zabierajqcy głos w punktach od 5 do 9

niniejszego protokołu orzękli" ie plany pracy na 2018 rok będę bazowaÓ na
dziat.aniach roku 2011, Jednakze Pan Hubęrt Szymczyk przedstawił plan pracy
pisemnie na końcu załącznika Nr 9 do niniejszego protokołu Iinformacji z
działalnoŚci), a plan pracy bibliotek stanowi załqcznikNr 10 do niniejszego protokółu.



Ad. pkt. 11

W tym miejscu Pan Wójt Gminy przedstawił ofertę Mojej Gazety Domowej'
czasopisma publikuj4cego wydarzenta Z Życia gminy. Jest propozycja, aby to
czasopismo było wydawane co dwa miesiące. Radni nie wnosili uwag do propozycji.
W tym miejscu pytanie zadała Przęwodnicząca Maria Domańska, która zapytała czy
są jakieś plany związane z remontemremizy strazackiej w Czermnie.
Pan Wójt odpowiedział, Że temat rewita|izacji Czermna i okolic upadł i już się nic zw
tym nie zmieni.

Ad. pkt. 12

Na zakottczęnie głos zabrał' Przewodnicząca Maria Domańska' która
podziękowała wszystkim zaudział i zamknęła posiedzenie.

Na tym protokół zakoĄczono.
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